
 
Referat afdelingsmøde i afd. 06-41 Ældreboliger Durup 
 
Tidspunkt: 12.9.2013 kl. 16.00 

 
Antal fremmødte: 3 lejemål, 3 personer 
 
Fra Skive Kommune deltog: Karen Marie Lidegaard 
 
Fra Bomiva deltog: Ole Viborg og Peter Matzen 
 
Valg af dirigent: Ingen 
 
Bestyrelsens beretning, herunder orientering om regnskab for 2012: 
 
Regnskab gennemgået 
 
Budget for 2014: 
 
Budget godkendt 
Der var spørgsmål til Planlagt vedligehold.  

 Vedligehold ovenlys – Vi har set i regnskaberne. Der er reparationer hvert år. 
 Eftersyn ABA – er ikke afholdt tidligere, men bliver og skal afholdes fremover. 

 
Indkomne forslag: 
 
Ingen  
 
Valg: 
 
Der ønskedes ingen afdelingsbestyrelse. 
 
Eventuelt: 
 
Vinduesvask blev diskuteret. Lige nu bliver vinduerne over glasgangen vasket en gang om 
året på begge sider. Øvrige vinduer bliver vasket 2 gange. 
Dør ønskes afspærret. Det sørger Ole for, hvis det er lovligt. 
Skydedør larmer. Dette skyldes dørens konstruktion og kan ikke ændres. Beboerne kan 
eventuelt selv købe en kile, som de kan fastgøre den med. 
Fliser buler for enden af bygningen ned mod Toustrupvej - disse skal lægges om. 
Alarm på døre – Ole og Morten (vicevært i Glyngøre) skal have kursus i at bruge dem. 
Krog ønskes på terrassedøre – dette sørger Ole for. 
Vi diskuterede fodring af fugle. Jeg har vedlagt skrivelse fra Mikkel Poulsen (inspektør i 
området). Denne skal følges. 
Ole lovede at løse problemer med blinkende juletræ. 
 
For at der ikke skal være nogen tvivl – Ole kan ikke nå at løse alle opgaver på en gang i alle 
afdelinger. De bliver derfor prioriteret sammen med Oles øvrige opgaver, men bliver 
selvfølgelig udført som lovet.      
 
Referat: 
 
 
 
 
Peter Matzen  
13.9.2013  


